
 Protokoll från styrelsemöte i Botkyrka Ridsällskap 
 

Tid Måndagen den 6 februari 2023  
Plats Stora lektionssalen, Skrävsta Gård 
  
Närvarande Christer Silver Holmberg, Ordförande 

Kerstin Karlsson, Vice ordförande deltog från kl.19.45 
Kerstin Ångman, Ledamot, sekreterare 
Siw Andersson, Ledamot, sammankallande i TK 
Amanda Emanuelsson, Ledamot  
Lotta Gill, Ledamot  
Åsa Edell, 1:a suppleant 
Fredrik Lindahl, 2:a suppleant 
Ulf Gunninger, 3:e suppleant  
Sandra Niva Kjellvinger, BRUSS suppleant 
Linda Holmqvist , Verksamhetschef, adjungerad 
 

  
Frånvarande Teresia Österberg, BRUSS-ledamot  

Mischa Johansson, 4:e suppleant  
 

22134 Mötets öppnande 
Ordförande Christer Silver Holmberg förklarar mötet öppnat klockan 19.04 

22135 Dagordningens fastställande 
Dagordningen fastställdes 

22136 Val av justeringsperson 
Styrelsen beslutar att utse Lotta Gill till justeringsperson.  

22137 Föregående protokoll 
Förklarades justerat och lades till handlingarna.                                                                                                                                       

22138 Skrivelser 
a) 

 

22139 Rapporter 

a) TK 
BRS lag deltog i ponnycupen i hoppning 29/1 och i Stockholmscupen och ponnycupen i 
dressyr 5/2. BRS vann samtliga tävlingsomgångar. 

Den 19/2 är det Pay & jump. 

Tävlingsledare till Pay & jump behövs i fortsättningen. 

b) BRUS 

Sandra rapporterade 

Årsmötet har genomförts. Halva styrelsen har avgått. En bra styrelse kommer att ta över. 



c) Verksamhetsrapport 

Linda rapporterade 
 
Flera i personalen har varit sjuka. I nuläget är alla tillbaka utom en som är på semester. 

Wermut har börjat gå med på lektion. Rio har gjort en MR undersökning i Sigtuna. Göran 
och Bruno är på gång in i verksamheten. 

En grönt kort kurs har startat med ca 20 deltagare. 

Kurser under Sportlovsveckan är anslagna och anmälan är öppen. 

Sommarens ridläger kommer anslås inom kort. 

Årsfesten planeras för fullt med ca 80 anmälda. 

 

d) Ekonomi 
Linda rapporterade. 

Resultatet följer budget. 

Ridsportförbundet kommer höja sina avgifter. På grund av detta beslutade styrelsen att 
föreslå årsmötet att medlemsavgiften 2024 höjs. Styrelsen föreslår att priset för seniorer 
höjs till 450 kr men för juniorer blir oförändrat 300 kr.  

e) Verkställande utskott (VU)  
VU hade inget att rapportera. 

f) Personalutskott (PU)  
PU hade inget att rapportera. 

g) Kommunrelationer  

Kommunen har kommit med förslag på en hyreshöjning. Ännu är inget nytt hyresavtal 
beslutat. 

h) Inträffade olyckor eller tillbud  
 

22140 Beslut om inköp av fyrhjuling 

Linda föreslår att en ny fyrhjuling köps in. Det behövs 2 fungerande fyrhjulingar som alla i 
personalen får köra för att sköta harvning och köra släp. 

Beslut 
Styrelsen beslutade att bifalla Lindas förslag. 

22141 Genomgång och uppdatering av åtgärdslistan 

22142 Utvärdering av mötet 

22143 Nästa möte 

Konstituerande styrelsemöte lördagen den 18 februari. 

22144 Avslutning 
Ordföranden avslutade mötet 20.47. 

 

 

 



Skrävsta 23-02-06 

 

 

Kerstin Ångman Christer Silver Holmberg Lotta Gill 
Sekreterare Ordförande Justeringsperson 

 

 

 

 

 


